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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον  Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

Θέμα: «Η Ελλάδα 27η στους 27 στις ταχύτητες διαδικτύου στην 

Ευρώπη». 

Με βάση στοιχεία της Eurostat που βλέπουν το φως της δημοσιότητας 

από την 25η Ιανουαρίου 2024 η Ελλάδα παραμένει ουραγός στις υψηλές 

ταχύτητες internet. Συγκεκριμένα, η διάχυση υπηρεσιών διαδικτύου ταχύτητας 

υψηλότερης του 1 Gbps καλύπτει μόλις το 2,9% των επιχειρήσεων 

κατατάσσοντας τη χώρα μας στην τελευταία θέση μεταξύ των άλλων κρατών-

μελών της Ευρωπαϊκής Ένωσης. 

Το Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης έχει καθυστερήσει αδικαιολόγητα την 

υλοποίηση έργων Ultra-Fast Broadband (UFBB) για την ανάπτυξη υποδομών 

υψηλής ευρυζωνικότητας που είχε δρομολογήσει η κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ το 

2019, φτάνοντας σε συμβασιοποίηση του έργου το 2023. 

Η αρνητική αυτή κατάσταση για τους πολίτες και τις επιχειρήσεις της χώρας μας 

στο πλαίσιο της Ευρώπης των 27 συνέπεσε με την ανακοίνωση του ομίλου που 

συμμετέχει στην υλοποίηση του έργου μέσω ΣΔΙΤ για την πρώτη εγκατάσταση 

καμπίνας Fiber-To-The-Home (FTTH) που αφορά στο έργο UFBB στη Δράμα. 

Ταυτόχρονα, στοιχεία που είναι δημοσιευμένα στο European Data Journalism 

Network κατατάσσουν τη χώρα μας στις τελευταίες θέσεις μεταξύ των χωρών 

της Ευρώπης ως προς την ταχύτητα του διαδικτύου. Συγκεκριμένα, στην 

επίδοση του Downloading η χώρα μας κατατάσσεται υψηλότερα μόνον από τη 

Βόρεια Μακεδονία, ενώ στην αντίστοιχη του Uploading καταλαμβάνει με 

διαφορά την τελευταία θέση. 

Επιπλέον, ο συνδυασμός χαμηλών ταχυτήτων με τελικές τιμές που κινούνται 

στο ύψος του ευρωπαϊκού μέσου όρου καθιστούν την Ελλάδα, μία από τις 

ακριβότερες χώρες ανά Mbps. 

Επειδή η χρήση των υπηρεσιών διαδικτύου έχει καταστεί πλέον αναγκαία για 

τον μέσο πολίτη και τη μικρή και μεσαία επιχειρηματικότητα ως προς τη 

διευκόλυνση της καθημερινής τους δραστηριότητας και των συναλλαγών, 

Επειδή το 2024 αναφέρεται ως μια χρονιά κομβική για την επέκταση των 

υποδομών υψηλής ευρυζωνικότητας, 
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Επειδή η χώρα μας φιλοδοξεί να προσεγγίσει κρίσιμες επενδύσεις σε ένα ΤΠΕ 

που απαιτούν την ύπαρξη υποδομών σε σχέση με ανταγωνιστικά στον 

συγκεκριμένο τομέα κράτη-μέλη της ΕΕ, όπως ο κλάδος της μεταφοράς 

δεδομένων (data center) κ.α., 

Επειδή το δυσανάλογα ακριβό σε σχέση ποιότητας-τιμής διαδίκτυο επιβαρύνει 

μαζί με πλήθος άλλων αγαθών τους οικογενειακούς προϋπολογισμούς σε 

συνθήκες υψηλής πληθωριστικής κρίσης, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

1. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των συμβάσεων που 

υπέγραψε το Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης με τον ανάδοχο 

για την υλοποίηση του έργου UFBB ανά περιοχές της επικράτειας; 

2. Πώς πρόκειται να αντιμετωπίσει την υστέρηση σε επίπεδο ταχύτητας 

διαδικτύου για να προσελκύσει επενδύσεις σε επίπεδο ΤΠΕ που θα 

αυξήσουν το εγχώριο προϊόν; 

3. Ποιες καλές πρακτικές πρόκειται να εξετάσει από ανταγωνιστικά σε 

επίπεδο υπηρεσιών διαδικτύου κράτη για να μην υστερήσει σε 

επενδυτικά σχέδια τα επόμενα έτη; 

4. Με ποιόν τρόπο θα αντιμετωπίσει ενδεχόμενες αυξήσεις τιμών που 

ενδέχεται να παρατηρηθούν σε υπηρεσίες παροχής διαδικτύου, οι 

οποίες κυμαίνονται ήδη σε επίπεδο ανάλογο ευρωπαϊκών κρατών 

αλλά υστερούν σημαντικά σε ποιότητα; 

5. Έχετε σχεδιάσει κίνητρα μεγαλύτερης διάχυσης της μικρομεσαίας 

επιχειρηματικότητας σε διαδικτυακές υπηρεσίες υψηλών ταχυτήτων, 

ακόμα και μεγαλύτερων του 1 Gbps προκειμένου να εξυπηρετηθεί ο 

στόχος του ψηφιακού εκσυγχρονισμού της στο πλαίσιο των 

ψηφιακών στόχων της ΕΕ;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Καραμέρος Γεώργιος 




